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PROCES – VERBAL 
 

încheiat în cadrul şedinţei extraordinare 
 a Consiliului Local Municipal Brăila 

 din data de 12.04.2022, ora 09:00, Palatul Administrativ – Sala 404 

  
 

Domnul DRĂGAN ION – Secretarul General al Municipiului Brăila: 
 Doamnelor şi Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 În conformitate cu prevederile art. 133 alin. (2) lit. a) și art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (3) 
lit. b) din O.U.G. nr. 57/2019, privind Codul administrativ, cu modificările și completările și 
ulterioare, prin Dispoziţia Primarului Municipiului Brăila nr. 1691/08.04.2022, a fost convocată 
şedinţa extraordinară a Consiliului Local Municipal Brăila. 

 În urma votului dumneavoastră, prin H.C.L.M. Brăila nr. 202/31.03.2022 a fost ales ca 
preşedinte de şedinţă pentru luna aprilie 2022 domnul consilier Pătărlăgeanu Valentin, pe 
care îl invit să preia lucrările ședinței extraordinare de astăzi. 

 

Domnul Pătărlăgeanu Valentin, Preşedinte de şedinţă:  
 Doamnelor şi domnilor consilieri, domnule Primar, vă asigur că lucrările prezentei 
şedinţe se vor desfăşura în conformitate cu art. 137 din O.U.G. nr. 57/2019, privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare, iar în acest sens vă informez că în 
urma apelului nominal făcut de domnul Drăgan Ion, Secretarul General al Municipiului Brăila, 
sunt prezenţi toți cei 27 consilieri, domnii consilieri Gheorghiță Florin și Sarafolean Coman 
sunt conectați online pe platforma Zoom, astfel şedinţa fiind legal constituită. 

Doamnelor şi domnilor consilieri, aşa cum aţi luat la cunoştinţă prin convocarea făcută, 
vă propun spre aprobare proiectul ordinii de zi: 

 

1) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea 
proiectului „Achiziția de vehicule nepoluante destinate transportului public Brăila – 
Chiscani” și depunerea acestuia pentru finanțare prin P.N.R.R. în parteneriat cu Comuna 
Chiscani. 

 

2) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea 
proiectului „Achiziția de vehicule nepoluante (autobuze electrice) destinate 
transportului public Brăila – Chiscani” și depunerea acestuia pentru finanțare prin 
P.N.R.R. în parteneriat cu Comuna Chiscani. 

 

- Cine este pentru ? 
 - Cine se abţine ? 

- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi ordinea de zi a fost aprobată. 
 Dau cuvântul domnului Primar.  
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Doamnelor și domnilor consilieri, am făcut această ședință extraordinară pentru a vota 

2 proiecte pe ordinea de zi privind achiziția de vehicule nepoluante destinate transportului 
public Brăila – Chiscani. Este vorba de 7 tramvaie în primul proiect și respectiv 20 de 
autobuze electrice în cel de-al doilea proiect. Suma este una fixă și vom putea să depunem 
doar un singur proiect din cele două. Nu vom putea să le depunem pe ambele, aceasta fiind 
suma alocată municipiului Brăila.  

Ceea ce votăm astăzi este posibil să reactualizăm printr-o nouă ședință de consiliu 
local în perioada viitoare, deoarece eu estimez că la P.N.R.R. este o problemă foarte mare în 
ceea ce privește abordarea și comunicarea cu municipiile.  

În momentul de față ghidul este în dezbatere publică, care încetează pe data de 14 
aprilie. Din informațiile pe care le-am obținut în data de 15 aprilie va începe depunerea 
proiectelor pe P.N.R.R., adică la o zi de la finalizarea dezbaterii publice. Ceea ce este 
interesant sau trist este faptul că ghidul final va conține modificări foarte mari, de substanță, 
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față de ghidul aflat în dezbatere publică. Acest lucru ne poate duce cu gândul că poate fi un 
P.N.R.R. dedicat unor municipii, care au avut cunoștințe din timp, de anumite clauze, pe care 
alte municipii nu le-au cunoscut. Noi am avut mai multe discuții la Asociația Municipiilor din 
România pe acest subiect. Acesta este și motivul pentru care în această ședință ne asociem 
cu cei din comuna Chiscani, pentru a desfășura un transport între cele două localități. Vreau 
să le mulțumesc pentru faptul că și ei astăzi, la această oră, se întâlnesc pentru a se asocia 
cu noi în cadrul consiliului local. Ar fi fost corect ca toate municipiile din România să 
cunoască modificările la zi și nu să le aflăm în data de 14 aprilie, iar în data de 15 aprilie să 
depunem proiectele, calificându-se doar cele care au aflat și au făcut din timp acele 
modificări sau asocieri. Imaginați-vă că pentru România s-a negociat un număr de 50 de 
tramvaie și 200 de autobuze electrice, care vor fi finanțate pe principiul primul venit, primul 
servit. Consider că ar fi fost mult mai etic să se distribuie aceste tramvaie și autobuze într-un 
mod echilibrat între toate municipiile din România care au tramvaie, respectiv care au 
autobuze electrice, și nu pe principiul cine depune primul, pentru că este posibil ca în aceeași 
secundă 6 primării să depună proiectele sau este posibil să depunem toți și atunci va fi un 
număr infinit mai mare de tramvaie, iar ele să fie doar 50. Atunci pe cine vom da vina? Pe cei 
care au făcut acest ghid cu anumite clauze sau pe cei care au avut o conexiune la internet 
care a încărcat mai greu documentația? Un alt lucru interesant este că la o ședință a 
Asociației Municipiilor am aflat că s-ar putea ca perioada să nu fie 15 aprilie, ci 2 mai. Eu am 
să vă rog să aprobăm aceste proiecte de hotărâre, iar dacă cumva ghidurile vor prevedea și 
alte modificări, față de cele care ne-au fost comunicate într-o ședință, dar fără a exista un 
document scris, atunci le vom actualiza, astfel încât să fim eligibili și sperăm să existe timp 
suficient, astfel ca toate municipiile să aibă condiții corecte de depunere a proiectelor pe 
P.N.R.R. 

Vă mulțumesc mult de tot și mai mult nu am ce să declar în acest moment. 
 

Domnul Pătărlăgeanu Valentin, Preşedinte de şedinţă:  
Trecem la dezbaterea punctului 1 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre inițiat 

de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea proiectului „Achiziția de vehicule 
nepoluante destinate transportului public Brăila – Chiscani” și depunerea acestuia 
pentru finanțare prin P.N.R.R. în parteneriat cu Comuna Chiscani. 
            Discuții ? 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre: 
 - Cine este pentru ? 

  - Cine se abţine ? 
 - Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 2 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre inițiat 
de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea proiectului „Achiziția de vehicule 
nepoluante (autobuze electrice) destinate transportului public Brăila – Chiscani” și 
depunerea acestuia pentru finanțare prin P.N.R.R. în parteneriat cu Comuna Chiscani. 
  Discuții ? 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre: 
 - Cine este pentru ? 

  - Cine se abţine ? 
 - Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
Declar închise lucrările şedinţei extraordinare. 

 

Preşedinte de şedinţă: Pătărlăgeanu Valentin                          ____________ 
 
Secretarul General al Municipiului Brăila: Drăgan Ion   ____________ 

 
J.I./4ex. 


